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Доста несъвършени и неточни предложения1.
В направените предложения не се засяга
въпроса за стопанисването и разселването на
дивеча, както и контрола на тези мероприятия.
В сега действащата нормативна уредба е слабо
засегнат, непълен и не работещ този въпрос;2.
РБ е ратифицирала Бернската конвенция,
касаеща забранени методи и средства за
ловуване и не е необходимо да си налагаме
допълнителни ограничения;3. ЗЛОД не е
щатно-длъжностно разписание, за да определя
какви служители трябва да има в едно
сдружение. Подписаните договори за
стопанисване на дивеча трябва да изискват
постигането на определени резултати, а
служителите на ИАГ да контролират
изпълнението им. Начина, по който ще се
постигнат залегнатите цели се решава от
самите сдружения;4. Популацията на сърната в
РБ е в регрес, а не в прогрес! Може да
прочетете разработената стратегия за лова;5.
В ЗЛОД и ППЗЛОД не трябва да се делегират
никакви права на избрани юридически субекти
над други. Отношенията между тях се
определят със ЗЮЛНЦ, подписаните
споразумения и вътрешно - организационните
документи;6. Привилигированото
предоставяне, макар и на минимална цена, на
държавна собственост е държавна помощ.
Разликата между реалната стойност и
минималната, на която е отдаден обекта за
стопанисване, може да се приеме от
Европейската комисия за държавна помощ и
страната ни да понесе санкции.Ако се
снабдите със септемврийският брой на
списание "Лов и куче", ще намерите материал,
засягащ темата. В него са засегнати и други
аспекти на проблема с лова и стопанисването
на дивеча.Ако се свържете с мен и ми посочите
адрес за кореспонденция, бих Ви изпратил и
своите предложения за изменение на ЗЛОД и
ППЗЛОД (МС одобрява правилниците за
прилагане на законите).
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